

## October 20, 2019

Call to Worship: John 4:30-45<sup>35</sup> Do you not say, 'There are still four months and *then* comes the harvest'? Behold, I say to you, lift your eyes and look at the fields, for they are already white for harvest!

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Local Mission

Order of Service

Praise & Worship/Singing	Mr. John Rempel
Welcome/Announcements	Mr. David Penner
Congregation (Offering)	Mr. John Rempel
Message	(Look, Its Harvest Time) Pastor Diedrich Harms
Closing Song/Blessing	Mr. John Rempel/ Pastor Diedrich Harms

### Activities for the Week of October 20-26

- ❖ Today 9:00am-12:00pm Sign-ups for Church Directory Book are held in the Lobby
- ❖ Today 2:00pm All youth age 14 & up invited at the Gaines County Park Please bring \$10.
- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at the Fellowship Hall
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ❖ Saturday 7:00am **Men's Prayer Meeting, we are starting a new series called The Measure of a Man, we encourage all Men to participate**

### Upcoming Events & Announcements

1. Picture Appointments begin tomorrow, if you haven't scheduled your appointment, go by the table set up in the Lobby, or contact the office Monday-Friday. Deadline to sign-up is Friday at 4:00pm.
2. October 22-24 Hope Drive collection of baby items for Crisis Pregnancy Center. See Bulletin insert for more information.
3. October 25<sup>th</sup> at 5:30pm Sunland Retirement Home is having a Fundraiser. They will be serving Chicken Noodle Soup, Restaurant Soup, Pulled Pork Subs and Pie. They are also asking for volunteers, if you are interested please contact them at 758-0828.
4. The Sunday School Board is collecting items for Grace Mission. Students can bring the items to their class on Sunday Mornings. 100 of the following items are needed, Bottles of Shampoo, Large Tubes of Toothpaste, Men's and Women's Deodorant, and Bars of soap (no Ivory, Zest, Dial, or Irish Springs Brands).
5. Application Forms for the Israel Trip in April of 2020 are available in the Office.

### Pray For...

1. Safe travels for Diedrich and Judy Harms as they are going to the EMB Conference in Alberta Canada.
2. Mr. and Mrs. Neudorf, a good outcome to the surgery that he is awaiting at the end of the month.

## Oktober 20, 2019

Aufruf zur Anbetung: John 4:30-45<sup>35</sup> Saget ihr nicht: Es sind noch vier Monate, so kommt die Ernte? Siehe, ich sage euch: Hebet eure Augen auf und sehet in das Feld; denn es ist schon weiß zur Ernte.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht zur Lokalen Mission

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang	Mr. John Rempel
Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. Klas Banman
Versammlung (Opfer)	Mr. John Rempel
Botschaft	(Schau, Es Ist Ernte Zeit) Pastor Diedrich Harms
Schlusslied/Segen	Mr. John Rempel/Pastor Diedrich Harms

### Pläne für diese Woche von Oktober 20-26

- ❖ Heute 9:00am- 12:00pm Anmeldungen fürs Gemeindebuch finden im Foyer statt
- ❖ Heute 2:00pm Alle Jugend 14 und älter sind beim Gaines County Park eingeladen, bitte bringt \$10 mit.
- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibel Stunde/Jugend im Gemeinschaftssaal
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chorprobe
- ❖ Samstag 7:00am **Männergebetstreffen, Wir wollen eine neue Serie anfangen mit dem Titel The Measure of a Man wir ermutigen alle Männer daran teilzunehmen**

### Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Bildtermine beginnen morgen, wenn Sie Ihren Termin nicht geplant haben, gehen Sie zu dem Tisch im Foyer oder wenden Sie sich von Montag bis Freitag ans Büro. Anmeldeschluss ist Freitag um 4:00pm.
2. Den 22.-24. Oktober Hope Drive Sammlung von Baby-Artikel für ein Crisis Pregnancy Center. Mehr Information auf die Einfügung.
3. Den 25. Oktober um 5:30pm wird Sunland Retirement Home einen Fundraiser haben. Sie werden Chicken Noodle Suppe, Restaurantsuppe, Pulled Pork Subs und Pei servieren. Sie bitten auch um freiwillige Helfer, wenn Sie interessiert sind, wenden Sie sich an 758-0828.
4. Das Sonntagsschul Komitee sammelt Gegenstände für Grace Mission. Die Schüler können die Gegenstände am Sonntagmorgen in ihre Klasse bringen. 100 der folgenden Artikel werden benötigt, Flaschen Shampoo, große Zahnpastatuben, Deodorant für Männer und Frauen, und Seifenstücke (keine Ivory, Zest, Dial, oder Irish Springs Marken).
5. Anmeldescheine für die Israel-Reise im April 2020 sind im Büro zu erhalten.

### Betet Für...

1. Sichere Reise für Diedrich und Judy Harms, da sie zur EMB Conference nach Alberta Kanada fliegen.
2. Henry und Aganetha Neudorf, ein gutes Ergebnis für die Operation die er auf das Ende des Monats erwartet.

**Mennonite Evangelical Church**

Email: [mecsecretary0059@gmail.com](mailto:mecsecretary0059@gmail.com)

Website: [www.mecseminole.org](http://www.mecseminole.org)

Office #: 432-758-0059

If you are in need of an appointment with Pastor Jake Fehr, please contact the Office.

**Pastor Diedrich Harms Office Hours**

Available for Coffee & Breakfast

Monday: Time Off

Tuesday: 9:00am-4:00pm

Wednesday: 9:00am-4:00pm

Thursday: 9:00am-4:00pm

Friday: 9:00am-4:00pm

Mrs. Judy Harms on Wednesday

Phone # 806-789-8853

**Attendance**

Sunday Service

English Service: 139

Sunday School: 151

German Service: 342

May God Bless You

**Notes**

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

Welcome to MEC  
405 NW 23<sup>rd</sup> St